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Wine Tasting Party on April, 25th  

Our partner Sie Sie Collection held a spring wine tasting event on April 

25th at PAUL Neihu. We prepared 8 carefully selected high-quality wines 

from Austria. By comparing vintages, wineries, grades, and prices, 

experienced the changes and levels of wine in depth. Felt the infinite 

charm of the world of wine by tasting white wines of the same variety but 

different years, and tasting high-quality botrytis wines of the same year 

but different grades. 

 

Holding ZALTO crystal glasses, enjoyed elegant white wines, rich red 

wines, and sweet botrytis wines. Also enjoyed exquisite snacks and 

special macarons prepared by the restaurant. Exchanged knowledge 

about red wine at each table. The instructor answered questions about 

the various types of Austrian wines. After spending a wonderful afternoon, 

the first wine tasting event ended with great success. 

 

The event was themed around the four seasons: spring, summer, 

autumn, and winter. The next wine tasting event is scheduled to be held 

in July. Enjoy the evevt! 

 

 

4/25 春季奧地利葡萄酒品酒會 

  我司與合作夥伴西希奧地利精品在 4月 25 日於 PAUL內湖店舉辦了春季

品酒會，精心挑選來自奧地利的八款佳釀，透過年份、酒莊、等級與價位



的對比，深入體驗葡萄酒的變化與層次，從相同品種的不同年份的白酒對

比，一路品味到同年份不同等級的奢華貴腐酒，感受葡萄酒世界的無限魅

力。 

 

  手持 ZALTO 水晶杯享著從優雅的白酒、飽滿的紅酒，到甜美的貴腐酒，

也品嘗了餐廳所準備的精緻佐餐點心以及當店招牌馬卡龍，各桌彼此相互

交流著紅百酒知識等，關於奧地利各酒類的相關疑問講師也一一替在座每

位解答，就這樣度過了一個美好午後，初次舉辦的品酒會也圓滿落幕。 

 

  此品酒會以四季:春、夏、秋、冬作為主體舉辦，下一場品酒會預計於 7

月舉辦，敬請期待更多沁涼好酒與夏日驚喜! 

 

Wine Tasting Party on April, 25th 

当社とビジネスパートナーの Sie Sie Collection は、4月 25 日に

PAUL 内湖店にて春のワイン試飲会を開催しました。オーストリア産の厳

選された良質ワイン 8種類をご用意しました。ヴィンテージ、ワイナリ

ー、等級、価格を比較することで、ワインの変化とレベルを深く体験し

ました。同じ品種で異なる年の白ワインを飲み比べたり、同じ年でも等

級の異なる高級な貴腐ワインを試飲したりと、ワインの世界の無限の魅

力を感じました。  

 

ZALTO クリスタルグラスを手持ちで、上品な白ワイン、濃厚な赤ワイ

ン、甘口の貴腐ワインを楽しみました。レストランが用意した絶品の軽

食や特製マカロンも味わいました。各テーブルでは赤ワインについての

知識を交換しました。講師はオーストリアのワインの様々な種類につい

ての質問応答を行いました。こうして素敵な午後を過ごし、第一回目の

ワイン試飲会は大盛況のうちに終了しました。  

 



このイベントは、春、夏、秋、冬の四季をテーマにしています。次回

のワイン試飲イベントは 7月に開催される予定です。お楽しみください! 

 


